

Information about **PRESS RELEASES** to be published in the **vgbe energy journal**

Technical papers, background reports and news are published in the international **vgbe energy journal** to report on developments, applications and trends in the field of worldwide electricity and heat generation.

Current technical results of the power branch are provided in the **News part** of the **vgbe energy journal**:

Members' News

Reports and news of ordinary vgbe energy members

Industry News

News from companies of the power and heat generating industry

News from Science and Research

News from research and development

Power News

News from the energy business

We would like to ask you to observe the following when drafting your press releases:

Press release

File format:
DOC- or RTF document
(no PDF)

Scope of text:
min. 500 characters
max. 1,750 characters
(incl. blanks)

Exclusion of promotion:
Company and product names are to be mentioned three times only in the text.

Internet source:
Please insert your WWW address at the end of your text.

Figures

Number permitted:
max. 2

Provision of file:
Resolution ≥ 300 dpi

Remark:
Please do not insert your figures in the text but in a separate file for figures.
Designate the position in the text with reference: (Figure 1)
Please list the captions to your figures at the referenced position in the text.

General

News will be published free of charge.

The editorial office reserves the right to select those press releases to be published.

The editorial office reserves the right to shorten and adapt the text.

When providing press releases, the author accepts the conditions of publication of the **vgbe energy journal**.

Contact

E-mail: vgbe-ej-pr@vgbe.energy

Webpage: <https://t1p.de/vgbe-ej-EN> (shortlink)

Tel: +49 201 8128-300

Please do not hesitate to contact us if you have further questions and thank you for your support!

Dipl.-Ing. Christopher Wesselmann
Editor in Chief

vgbe digital | vgbe pulse = 300,000+

All member companies of vgbe energy e.V. have access to the digital edition of the vgbe energy journal via the publication database vgbe pulse (Publication Library Service). This increases the coverage by 1,600 direct users as well as the more than 300,000 employees of the member companies. Furthermore, vgbe pulse bundles the complete spectrum of the vgbe standards as well as publicly available publications: <https://www.vgbe.energy/en/vgbe-pulse/>

Executive Managing Directors: Dr Oliver Then, Dr Christian Ullrich

Place of business: Essen

Legal court Essen HR B 915

Address
vgbe energy service GmbH
Deilbachtal 173, 45257 Essen, Germany
VAT No: DE119821921
Tax No: 112/5724/0408

Editorial office
Dipl.-Ing. Christopher Wesselmann
Tel +49 201 8128-300
E-mail vgbe-ej@vgbe.energy

Advertisements
Steffanie Fidorra-Fränz
Tel +49 201 8128-299
E-mail ads@vgbe.energy

Sales and subscriptions dept.
Rosalba Voß
Tel +49 201 8128-200
E-mail sales-media@vgbe.energy

Hinweise zu Pressemitteilungen für das **vgbe energy journal**

Die internationale Fachzeitschrift **vgbe energy journal** berichtet in Fachbeiträgen, Hintergrundberichten und Nachrichten über Entwicklungen, Anwendungen und Trends aus allen Bereichen der internationalen Strom- und Wärmeerzeugung sowie Energiespeicherung. Im **Nachrichtenteil** berichtet das **vgbe energy journal** zu aktuellen fachlichen Ergebnissen dieses Wirtschaftssektors in den Rubriken:

Members´ News

Berichte und Nachrichten der ordentlichen vgbe-Mitglieder

Industry News

Nachrichten von Unternehmen aus der Strom- und Wärme-erzeugung

News from Science and Research

Nachrichten aus Forschung und Entwicklung

Power News

Nachrichten aus der Energiewirtschaft

Wir bitten um Beachtung folgender Hinweise zu Presstexten an die Redaktion:

Pressemitteilung

Dateiformat:

DOC- oder RTF-Dokument
(kein PDF)

Textumfang:

min. 500 Zeichen
max. 1.750 Zeichen
(inkl. Leerzeichen)

Ausschluss von Werbung:

Unternehmens- und Produktbezeichnungen dürfen im Text max. 3-mal genannt werden.

Internetquelle:

Fügen Sie am Ende des Textes Ihre WWW-Adresse ein.

Bilder

Erlaubte Anzahl:

max. 2

Lieferung:

Bilddateien mit einer Auflösung ≥ 300 dpi

Bemerkungen:

Fügen Sie das Bildmaterial bitte nicht mit in den Text ein.
Liefern Sie uns das Bildmaterial in separaten Dateien.
Kennzeichnen Sie die Positionen im Text mit Referenz: (Bild1)
Bildunterschriften bitte an der Referenzstelle im Text aufführen.

Allgemein

Die Veröffentlichung von Nachrichten ist für den Autor bzw. das Unternehmen kostenlos.

Die Redaktion behält sich die Auswahl zur Veröffentlichung vor.

Die Redaktion behält sich das Recht auf Kürzung und Anpassung vor.

Mit der Übermittlung bzw. Zusendung von Nachrichten erkennt der Autor die Veröffentlichungsbedingungen des **vgbe energy journals** an.

Kontakt

E-Mail,: vgbe-ej-pr@vgbe.energy

Tel.: +49 201 8128-300

Webseite: <https://t1p.de/vgbe-ej> (Kurzlink)

Für Rückfragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung und vielen Dank für Ihre Unterstützung!

Dipl.-Ing. Christopher Wesselmann
Chefredakteur

vgbe digital | vgbe pulse = 300.000+

Alle Mitgliedsunternehmen des vgbe energy e.V. haben Zugriff auf die digitale Ausgabe des vgbe energy journal über die Publikationsdatenbank vgbe pulse (PUBlication LIBrary SERVICE). Damit erhöht sich die Reichweite um 1.600 direkte Nutzer sowie die mehr als 300.000 Beschäftigten der vgbe-Mitgliedsunternehmen. Des Weiteren bündelt vgbe pulse das komplette Spektrum des vgbe-Regelwerks sowie öffentlich bereitgestellte Publikationen: <https://www.vgbe.energy/vgbe-pulse/>

Geschäftsführer: Dr. Oliver Then, Dr. Christian Ullrich

Sitz der Gesellschaft: Essen

Amtsgericht Essen HR B 915

Anschrift

vgbe energy service GmbH
Deilbachtal 173, 45257 Essen
Ust.-IdNr.: DE119821921
Steuernummer: 112/5724/0408

Redaktion

Dipl.-Ing. Christopher Wesselmann
Tel. +49 201 8128-300
E-Mail vgbe-ej@vgbe.energy

Anzeigen

Steffanie Fidorra-Fränz
Tel. +49 201 8128-299
E-Mail ads@vgbe.energy

Vertrieb/Aboverwaltung

Rosalba Voß
Tel. +49 201 8128-200
E-Mail sales-media@vgbe.energy